
Jaarverslag 2024 
Voor u ligt het jaarverslag van 2024. Een jaar waarin het werk, ondanks (persoonlijke) 
tegenslagen doorgang mocht vinden. 

(Steun)fractie 

De samenstelling van de (steun)fractie is in 2024 ongewijzigd gebleven. Wel werd ons raadslid 
Bas Romeijn door een bedrijfsongeval getroffen waardoor hij langere tijd niet beschikbaar was. 
We zijn dankbaar dat hij het werk ondertussen weer heeft kunnen oppakken. De samenstelling 
van de (steun)fractie: 

- Jako Sterrenburg, raadslid 
- Bas Romeijn, raadslid 
- Anita van Schijndel, burgerraadslid 
- Peter Sterrenburg, burgerraadslid 
- Teun de Vries, steunfractielid 
- Pleun Meerkerk, steunfractielid 

Wethouder 

We zijn dankbaar voor het werk dat onze wethouder Marten Japenga dit jaar heeft mogen 
verzetten binnen het college van B&W en ook als klankbord voor de fractie. 

Bestuur 

De samenstelling van het bestuur is in 2024 gewijzigd. Doordat Peter Sterrenburg aantrad als 
burgerraadslid heeft hij de functie van voorzitter moeten neerleggen. Deze vacature is tot op 
heden nog niet ingevuld. We hebben dit kunnen opvangen door binnen het bestuur te schuiven 
met taken, onder andere door te werken met roulerende taken. 

Als bestuur hebben we een gesprek gehad met een afvaardiging van het landelijk bestuur over 
de ontwikkelingen binnen de landelijke ChristenUnie op het gebied van acceptatie van relaties 
tussen mensen van hetzelfde geslacht. Dit was een goed gesprek waarin we ook aandacht 
hebben kunnen vragen voor leden binnen de ChristenUnie die daar moeite mee hebben. 

Gedurende het jaar hebben we fractievergaderingen bezocht en zijn we ook aanwezig geweest 
bij landelijke congressen. 

De samenstelling van het bestuur zag er dit jaar als volgt uit: 

- Marjan ter Kuile, penningmeester 
- Teus Stam, algemeen adjunct 
- Arjan Bas, secretaris 
- Carla Aantjes, lid 
- Bindert Malda, lid 
- Teun de Vries, lid 

Verkiezingen 

In aanloop naar de Europese verkiezingen hebben we huis-aan-huis geflyerd waarbij ook de 
leden zijn betrokken. Helaas was de uitslag uiteindelijk teleurstellend. 



In het najaar hebben we, in aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen, een 
selectiecommissie en een programmacommissie aangesteld.  

Afdelingsplan 

We hebben dit jaar invulling gegeven aan het afdelingsplan door het organiseren van een thema-
avond over eenzaamheid. Dit hebben we in samenwerking met de SWA georganiseerd wat een 
mooie avond opleverde met een goede belangstelling.  

Ook dit jaar zijn er gesprekken gevoerd tussen bestuursleden en (steun)fractieleden en hebben 
we de voortgang van het afdelingsplan geëvalueerd. 

Leden 

Het ledenbestand is ten opzichte van vorig jaar helaas gedaald. We mochten 3 nieuwe leden 
verwelkomen. 2 leden zijn naar elders verhuisd, 1 lid is overleden en 3 leden hebben hun 
lidmaatschap beëindigd. Daarmee komt het aantal leden op 69. 

 

We zijn onze Hemelse Vader dankbaar dat het werk van de ChristenUnie Alblasserdam doorgang 
heeft mogen vinden en onze stem binnen het gemeentebestuur van Alblasserdam heeft mogen 
klinken. 

 

Arjan Bas, 

Secretaris 


